产品名称：大地实木荷木衣架（产品编号）
Item: Dadi Lotus Wood Hanger (Item No.)

木衣架种类：西装衣架、夹克衣架、T恤衣架架、裤架、婚纱衣架，酒店衣架等， Wooden Hanger Category: Suit Hanger, Jacket Hanger, Shirt Hanger, Pants Hanger, Wedding Gown Hanger, Hotel Hanger, etc.

常规说明是：男装衣架，女装衣架，童装衣架等。
            Men’s hanger, Women’s hanger, Children’s hanger
木衣架选材：荷木、枫木、榉木、桦木、水曲柳、橡木、进口雪松木、竹子等

Hanger Material: Lotus wood, Maple wood, Beech wood, Birch wood, Ash wood, 

Oak wood, Cedar wood, Bamboo, etc.

材质：98%木质+2%金属，表面用油漆处理

      98% wood and 2% metal part, painted surface

衣架制作工序：首先,木材湿度要达到16度.然后下料，经过断料、压刨、打榫、分料配对、合榫形成毛坯；
Manufacturing Processes: First, the humidity level of wood must be below 16 degree. Then workers will cut the wood to pieces, plane them to standard thickness, tenon the pieces, make each piece to two halves of a hanger, then match the two halves to form roughcast of a hanger.
经过两次机砂、多次手砂对毛坯进行光滑处理之后进入静电喷漆程序；
After the roughcast are fully sanded and polished, they are sent to the painting workshop.

喷漆一般多为两底一面，也有特殊工艺要求喷两底多面，
Usually hangers are painted twice for base, once for finishing coating. But for better quality ones, thicker painting are required.

底漆之后还要进行手砂使衣架更光滑，
After hangers are painted for the first time, they need to be sanded again by hand to make get a smoother surface.

底漆主要是为了提高面漆的粘和度、抗碱性、和耐腐蚀性等功能，同时也能很好的保证面漆吸收。
Basement painting protects hanger, and also helps wood to fully absorb the finishing coat.

面漆可喷色漆、清漆、裂纹漆、橡胶漆等等。
Finishing coat gives hanger different colors and tactile impression. 

2到4小时后待油漆干后进入组装车间，配上金属等配件后进行纸箱包装。
After paint is fully dried for 2-4 hours, they are sent to assembling workshop for adding metal accessories and for packing.

每个工序需要经过QC检查后，才能进入下一个工序
During the production process, QC tests every hanger before they are allowed to enter the next step.

配件镀种：铬、黑镍、亮镍、珍珠镍、仿古铜、仿金等
Different colors of accessories: chrome (silver color), black nickel, shining nickel, pearl nickel, vintage bronze, golden, etc.

品质：一级产品
Grade A

适用范围：品牌服装店衣架、商场超市衣架、酒店衣架、家用衣架等

Suitable for garment brand display, good quality home use, hotels, etc.

包装：内用珍珠棉，外用五层瓦楞纸包装

Packing: pearl cotton inside, and 5 layer carton outside.

产品使用注意事项：
Usage notification:

1. 用微湿软布为衣架去尘，不要用化学清洁剂
1. Cleaned by wettish soft cloth, do not use chemical detergent.
2.应避免碰撞及冲击
2. Handle hangers softly.

3.避免接触腐蚀性液体/酒精/指甲油等。

3.Avoid contact with causticity liquid, alcohol, nail polish, etc.

4.注意保持室内通风干燥

4. Store hangers in dry and airy indoor places.

5.请勿房子强烈阳光下暴晒

5.Avoid direct exposure to sun.

6.衣架远离儿童可接触范围

6.keep out reach of children

木衣架与金属衣架的对比：
Comparison between wooden and metal hangers 

	
	优点Advantage
	缺点Disadvantage

	木衣架
Wooden hanger
	美观、高档、时尚
Good looking, fashionable and luxury
	不轻便、不能浸水
Heavy,
Non-watertight 

	金属衣架
Metal hanger
	省空间、耐用、能过水
Space saving, durable, watertight
	没有木衣架时尚高档
Not so good looking

	塑料衣架
Plastic hanger
	轻便、便宜
Easy to carry, cost saving
	不耐磨，没有金属衣架坚固
Not durable, not good looking


荷木、枫木、榉木的特点：

Characters of different wood
	荷木：
Lotus wood
	木材坚硬，纹理直且很整齐，经久耐用、耐腐、耐磨。荷木衣架是使用最广泛的衣架
Widely used solid wood, with nice grain, strong enough

	枫木：
Maple wood
	木材硬度适中，相较于荷木轻且光滑度欠佳
Softer than lotus, uneven color

	榉木：
Beech wood
	木材坚致，质地均匀，纹理美观清晰，色调柔和，流畅，比荷木、枫木都重。榉木衣架多用于高档服装店及高档酒店
Very solid and strong wood, special grain, light color, much heavier than lotus. It’s nice for luxury hangers.


